
 
Deltagere:  Birgitte, Jesper, Jens, Christina T., Christina B., Mette og Helle 
Forhindret: Merete, Michael, Jane, Thor, Nina, Leila, Rikke og Luise 
Ordstyrer: Birgitte Bønnerup 
Referent: Helle 
 

 

Dagsorden 
 

 
Tid 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 5 min. 
17.35 

Godkendt – med tilføjelse (markeret med gult) 
under punkt 6. 

2. Godkendelse af seneste 
mødereferat 

 
5 min. 
17.40 

Godkendt. 

3. Præsentationsrunde – ny 
medarbejderrepræsentant 

 
5 min. 
17.45 

Velkommen til Mette Melin – valgt som den 
ene af 2 medarbejderrepræsentanter for 
skole/SFO. 
 

4. Vedtagelse af møderække for 
skoleåret 2021-2022 – Birgitte 
(Bilag 01) 

 
 

5 min. 
17.50 

Møderækken for skoleåret 2021-2022 er 
godkendt med den ændring, at alle møderne 
afholdes på Glesborg Skole af praktiske 
årsager – plads, stolehøjder mv. 
Vi aftaler, at vi i stedet tager på en rundtur i 
alle institutioner. 

5. Brainstorm – temaer til drøftelse i 
løbet af året 
a) Hvad skal bestyrelsen 

arbejde med i løbet af året? 

 
 
 

30 min 
18.20 

 Overgange fra daginstitutioner til skole 

 Kvalitetsstandard for folkeskolen – 
herunder evt. skoleprofil 

 Antimobbestrategien genbesøges 

 Nyt og fælles værdiregelsæt 

 Birgitte og Helle kigger på evt. skal-
opgaver for bestyrelsen 

6. Udarbejdelse af værdigrundlag  
og proces for Børneby Midt. 
a) Nedsættelse af 

arbejdsgruppe 

 
 
 

15 min 
18.35 

 Christina Bønnerup 

 Birgitte Bønnerup 

 Helle Bruun Poulsen 
+ evt. Thor, Jens, Michael, Jane, Nina og 
Merete???  
Birgitte og Helle sender forslag til mødedatoer 
ud til arbejdsgruppen. 

7. Sidste nyt vedr. bestyrelsens 
anmodning til BUU om nybyggeri 
af 2 – 4 klasselokaler 

 
 

15 min 
18.50 

Ombygning af lokalerne (2 tidligere 
forberedelseslokaler + depot) vil kræve 
byggetilladelse – og dermed nye krav til 
ventilationer mv. – denne løsning er derfor 
foreløbig sat i bero. 
 
Bestyrelsen sendte derfor inden ferien en 
anmodning til BUU om nybyggeri af 2 – 4 
klasselokaler + en tegning med en mulig 
placering på græsarealet ud for 
børnehaveklassen/dagplejelokalet over mod 
hallen. 
 
Det fremgår af referatet fra BUU-mødet d. 
12/8, at Børne- og Ungdomsudvalget drøftede 
punktet samt, at de ønsker, at der til 
forhandlingerne om budget 2022-2024 
udarbejdes en beregning af udgiften ved 

 

Bestyrelsesmøde i Børneby Midt 
onsdag d. 18. aug. 2021 kl. 17.30 – 20.00 

på Glesborg Skole 



etablering af henholdsvis 3 og 4 nye 
klasselokaler. 
 
Oprindeligt var der afsat 1,5 mio. kr. i 2021 + 
0,5 mio. kr. i 2022 vedr. flytning, etablering af 
lokaler mv. Da der pt. er usikkerhed ift. hvilke 
bygningsmæssige løsninger, der fra politisk 
side vil blive valgt, er Helle via forvaltningen 
blevet bekendt med, at den nuværende afsatte 
økonomi til flytning, etablering af lokaler mv. 
udgør i alt 700.000 kr. I dette beløb er der 
budgetteret med 65.000 kr. til div. indkøb af 
materialer, apparater mv., som hører til i et 
fysiklokale. Vores naturfagslærer/fysiklærer har 
gennem de seneste måneder arbejdet på at 
hente priser hjem på de nødvendige 
materialer, apparater mv. – og her løber prisen 
op i ca. 191.000 kr. (inden evt. forhandling om 
mængderabat). 
 
Da vi endnu ikke har indgået endelig aftale 
med gardinmanden om opsætning af 
solgardiner i forberedelsesrummene i den 
tidligere tandklinik, indgår disse således også i 
de økonomiske prioriteringer. 
 
Jf. ovenstående er der således lige pt. ikke 
længere øremærket særskilt økonomi til 
etablering af overbygningsmiljø. 
 
Bestyrelsen forholder sig undrende ift. 
ovenstående og ønsker punktet sat på næste 
dagsorden igen. 

8. Fælles arrangementer – 
igangsættes af bestyrelsen? 

 
10 min 
19.00 

Christina Bønnerup og Mette Melin melder sig 
som tovholdere på 1. arrangement med fælles 
rundbold/fodbold for alle børn og voksne – 
Børneby Midt Bold og Hygge. Afholdes på 
boldbanen på Glesborg Skole mandag d. 30. 
august kl. 18.30 – 19.30. Arrangementet er for 
alle interesserede og alle aldersgrupper. 

9. Sidste nyt fra Børneby Midt 25 min 
19.25 

Christina – daginstitutionerne: 

 Inden sommerferien var hele Glesborg 
Bh. på tur til Bønnerup Strand, 28 børn 
og fem voksne havde en skøn dag med 
soppe-/badehygge, leg på strand, 
madpakker på tæpper og middagssøvn 
i skyggen. Fantastisk dag for alle. 

 Glesborg Bh./vuggestue: Opstart efter 
ferien 2 nye børn ved Sommerfuglene - 
nu 14 børn i alt. 3 nye børn ved 
Larverne - nu 22 børn i alt. 1 nyt barn 
ved Haletudserne – nu 13 børn i alt. 

 Glesborg Bh. – Michael (pædagog) og 
Christina (pæd.- medhj.) har d. 9/8 
været på konference i, hvordan man 
kan arbejde med Verdensmålene 
sammen med børnehavebørnene. 

 Ny pædagog søges til Glesborg 
Vuggestue pr. 1/10. 

 Alle de ældste børn i Børneby Midts 
daginstitutioner er inviteret i 
Kattegatcentret fredag d. 27/8. 



 I Savværket modtager vi i øjeblikket 
rigtig mange børn til vuggestuen, så 
børnetallet er stigende for tiden. 

 PAU-studerende Mette har sidste dag i 
Savværkets vuggestue tirsdag den 17. 
aug. 

 Mellemgruppen og Udegruppen i 
Savværket har været på brombærjagt, 
og har efterfølgende lavet brombærsalt. 

 D. 23. august starter Johanne i Julies 
stilling i Mellemgruppen i Savværket. 
Julie starter på PAU-uddannelsen i 
september. Fra september kommer 
Betinas datter Kathrine tilbage som 
vikar i Savværket til og med december. 

 Projekt "Read" startes op indenfor 
dagpasningsområdet i hele Norddjurs 
Kommune – og dermed også i Børneby 
Midt. De forskellige børn (og forældre) 
introduceres og deltager heri forskudt i 
flere rul. 

 
Mette – skole/SFO: 

 SFO fik tildelt et beløb til styrkelse af 
trivslen/oplevelser ovenpå perioden 
med nedlukninger og restriktioner i 
Coronaperioden. SFO har derfor i løbet 
af sommeren arrangeret div. ture og 
særlige aktiviteter for børnene bl.a.: 

 Tur til Kyst og Fjordcentret i 
Grenå Lystbådehavn for ca. 60 
børn. 

 Tur til Vild (Heidi Madsen i 
Lunden) hvor børnene skulle 
finde dyr, høre små historier, 
finde dyrespor mv. Børnene 
skulle endvidere finde gemte 
kranier, tænder osv. i skoven, 
hvilket de gik meget op i. 

 Tur til stranden en hel dag med 
betalt bustransport. 

 Dagen før skolestart besøg af 
Eventyr-ridderne, som stod for 
en spændende rollespilsdag. 

 Mie er blevet fastansat i SFO og har 
sine timer fordelt på 2 morgenvagter + 
1 eftermiddagsvagt. 

 Trine er blevet fastansat i SFO med 20 
timer om ugen fordelt på 
eftermiddagsvagter. 

 I personalegruppen arbejdes der 
løbende, både i dagligdagen og på 
personalemøderne, på udvikling af en 
ny fælles kultur efter 
sammenlægningen af Ørum og 
Glesborg. 

 I SFO er vi i gang med udarbejdelse af 
aktivitetskalenderen. 

 I SFO har vi fået et stort læs sand, som 
børnene har lagt meget energi i at flytte  
ind i den overdækkede sandkasse. Og 
stor tak til I forældre, der har tilbudt at 



hjælpe med en maskine til at flytte 
resten af sandet over på den tidligere 
beach-bane. 

 Der er pt. ca. 100 børn i SFO. 
 
Helle – distriktsleder: 

 I forbindelse med etablering af den nye 
overbygning på Glesborg Skole, har 
skolens ledelse rettet henvendelse til 
skole-/dagtilbudschefen om hjælp hertil, 
da dette er en tidskrævende stor, ny og 
spændende opgave, som vi rigtig gerne 
vil lykkes godt med. Rikke Nikolaisen er 
derfor venligst udlånt til Glesborg Skole 
fra forvaltningen. Rikke er ansat som 
konsulent i Norddjurs Kommune og har 
en kæmpe viden om og erfaring med 
overbygningsskoler. Rikke deler kontor 
med afd. leder Luise. Aftalen gælder 
foreløbig frem til 1. jan. 2022. 

 Fysiklokalet er blevet gjort klar til 
undervisning hen over sommeren. 

 Den tidligere tandklinik er blevet gjort 
klar til en ny funktion som 
forberedelseslokaler til lærere/pæd. 

 De 2 tidligere lærerforberedelseslokaler 
på gangen er blevet gjort klar til 1 
klasselokale samt et lokale til elevers 
gruppearbejde. 

 Klasserne ser ud til at være kommet 
godt i gang efter ferien. Vi er nu 181 
elever i 0. – 7. årgang. 

 Lærerne er i gang med planlægning og 
afholdelse af forældremøder i 
klasserne. Der deltager en forældrerep. 
fra bestyrelsen ca. 10 min. på 
forældremøderne for at repræsentere 
bestyrelsen. Birgitte Bønnerup deltog i 
7. klasses forældremøde i går tirsdag. 
Birgitte deltager endvidere i 
forældremøderne som bestyrelsesrep. i 
4./5. kl., 3. kl., 1. kl. og 0. kl. Jesper 
deltager som bestyrelsesrep. i 2. kl. og 
Christina Bønnerup deltager som 
bestyrelsesrep. i 6. kl. 

 Vi afholder som planlagt supplerings-
valg til bestyrelsen (1 forælder i alt som 
rep. for Åparken og Fjellerup 
Bh./vuggestue). Birgitte Bønnerup og 
Helle står for suppleringsvalget. Der er 
fælles infomøde/opstillingsmøde i 
Fjellerup Bh./Vuggestue onsdag d. 25. 
aug. kl. 19. 

10. Eventuelt (5 min.) korte beskeder 
ellers indmeldes som punkt til 
kommende møde 

 
 

5 min. 
19.30 

 Udlevering af den nye kommunale 
politik ”Fællesskaber for alle” til 
forældrerepræsentanterne i 
Bestyrelsen. 

 Udlevering af tidsskriftet ”Skolebørn” fra 
Skole og Forældre - til 
forældrerepræsentanterne i 
bestyrelsen. 



 Forespørgsel fra en forælder om, 
hvorvidt man må låne lokaler på skolen 
til klassearrangementer, 
børnefødselsdage osv. DET MÅ MAN 
MEGET GERNE  

 Peter Schumacher afholder messe d. 9. 
okt. i Nørre Djurs Hallen. Der har 
tidligere år været involvering fra nogle 
forældre/klasser. Den lille hal er til fri 
afbenyttelse, hvis nogle klasser vil 
arrangere aktiviteter, som de kan tjene 
penge til klassekassen på.  

11. Besigtigelse af nyindrettede 
lokaler på Glesborg Skole 

 
30 min 
20.00 

Punktet udskydes til næste bestyrelsesmøde 
pga. manglende tid på aftenens møde. 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
 

 Udendørsmiljø til overbygningen 

 Årshjul – på mødet i okt. 

 Værdigrundlag 
 
 

  

 


